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INTERPELACJA

dot. niezgodności W rozliczeniach poboru wody

W dniu 17 stycznia 2018 r. podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan dane,

z których wynika, że w 2017 r. odczyt ilości pobranej wody na ujęciu w Boczkach Domaradzkich

wyniósł 128 159 m3. Łączna ilość wody, za jaką Urząd Gminy pobrał opłatę, wyniosła w tym samym

roku 66 835 m3. Powstaje zatem różnica w wysokości 61 324 m3. Dodać trzeba, że rozbieżność w tych

dwóch odczytach dla pozostałych stacji wyniosła 13 195 m3 w Lubiankowie (płukanie złóż) oraz

4 705 m3 w Mąkolicach i Popowie. Przyjmując zatem średnią nadwyżkę równą 9 000 m3 (związaną

m.in. z awariami czy płukaniem hydrantów) pozostaje prawie 58 000 m3 (ponad 21 pełnych wody

basenów olimpijskich) niewyjaśnionego poboru wody, za który Urząd Gminy nie uzyskał opłat.

Przyjmując średnią z ustalonych stawek opłaty za wodę (2,80 zł dla gospodarstw domowych

i rolnych oraz 3,35 zł dla zakładów przemysłowych) w wysokości 3,07 zł za lm-°' i mnożąc ją przez

58 000 m3 otrzymujemy znaczną kwotę środków pieniężnych równą 178 000 zł, które nie trafiły do

budżetu Gminy Głowno tylko w 2017 r. Zwracam w tym miejscu uwagę, że dodatkowo Gmina

Głowno musiała za pobór tej wody z wód podziemnych zapłacić ponad 7 000 zł.

Podsumowując tylko w 2017 r. straty budżetu Gminy Głowno z tego tytułu wyniosły min.

185 000 zł.

W związku powyższym proszę Pana o odpowiedź na poniższe pytania:

1. Jaka jest przyczyna tak dużych różnic we wskazaniach wodomierzy?

2. Jakie różnice we wskazaniach wodomierzy na poszczególnych wodociągach, mialy

miejsce w latach 2014 - 2016 i jakie straty z tego tytulu poniosła Gmina Głowno?
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